

Karen S'gaw | ကညီကျိန်

# တစ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲတဖဉ်အပူဖဲ ၂၀၂၅ အဂီၢ်

တံးစးထီၣ်ကွဲန့ၣ်မ့ၢ်ဆာကတီၢ်လောလီၤသ့ၣ်ပိၣ်သးဝးလၢဖိသ့ၣ်, မိၢ်ပၢၤဒီးပုၤကွဲၤထွဲတဖဉ်အဂီၢ်လီၤ. ပအံၣ်ဒီးမၤစၢၤဒုးကဲထီၣ်တံးဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲတဖဉ်အပူဖဲအသ့န့ၣ်လီၤ.

ဖဲဘဲးထီၣ်ရံၤယါအပူဖဲအံၤ, နဖိအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢကထီၣ်ကွဲလၢတၢ်ပၢၤလီၤအီၤလၢနဟံၣ်ခိၣ်ဟံၣ်ယၢၤ (န့ၣ်လီၤကဝီၤကွဲၤ)လၢအအိၣ်လၢတၢ်ကွဲၤဘၣ်ကွဲၤသ့ဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်ကွဲၤတၢ်သိၣ်လိအတၢ်ဘျၢနီၣ်ဂံၢ်ၤ၂၀၀၆အဖီလၢအသိးန့ၣ်လီၤ.

နပတံထီၣ်စ့ၢ်ကီၢ်တၢ်လီၤဖဲကွဲတဖျဉ်လၢတမ့ၢ်န့ၣ်လီၤကဝီၤကွဲအအိၣ်ဘၣ်န့ၣ်စ့ၢ်ကီၢ်လီၤ. ကွဲကဆိကမိၣ်န့ၣ်န့ၣ်လံၣ်ပတံထီၣ်အဂီၢ်ဒ်တၢ်ပၢၤန့ၣ်တၢ်လီၤအတၢ်ဘျၢအိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ဂ့ၤအါထီၣ်ဘၣ်ဘးတၢ်ကမၤန့ၣ်တၢ်လီၤအတၢ်ဘျၢအဂီၢ်, ကွဲဘၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်အပူဖဲအလံၣ်ကဘျးန့ၣ်တက့ၢ်.



## တၢ်ဆာကတီၢ်အပူဖဲအသိလၢကီၢ်ဖဲခဲလၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၤဆိကွဲ)အဂီၢ်

တီၤဖျဉ်ကွဲအခိၣ်ထံးတနံၣ်န့ၣ်တၢ်ကီၢ်အီၤလၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤမ့တမ့ၢ်ကတီၤဆိကွဲန့ၣ်လီၤ.

ပထုးထီၣ်ပၢၤလီၤလံၣ်ခိၣ်ထံးကွဲတၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲလၢကယံၢ်ဘဲးထီၣ်ရံၤယါပဒိၣ်တီၤဖျဉ်ကွဲခဲလၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤလၢတၢ်ကလူၤပိၣ်မၤထွဲအီၤအဂီၢ်(ကွဲကဘျးပၤ ၃)လီၤ. တၢ်ဆာကတီၢ်အပူဖဲပညိၣ်ဝဲဒ်သိးကမၤစၢၤဒုးလၢနကန့ၣ်ပၢၤမ့ၢ်တၢ်ကဘၣ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအပူဖဲလၢ ၂၀၂၅ ကွဲအနံၣ်အဂီၢ်လၢအဆာကတီၢ်ဖဲလဲၣ်ဒီးဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

## မ့ၢ်ယကဘၣ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအခိၣ်ထံးတနံၣ်အဂီၢ်လၢအခါမတၢ်လဲၣ်.

နဖိကဘၣ်မ့ၢ် ၅ နံၣ်ဖဲလၢအ့ၢ်ဖျဉ် ၃၀ သီဖဲန့ၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်စးထီၣ်ကွဲန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ထီၣ်ကွဲန့ၣ်မ့ၢ်တၢ်လီၤသ့ၣ်ခဲလၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤအံၤဖဲအပူဖဲထီၣ် ၆ နံၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢကဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအပူဖဲ ၂၀၂၅ ကွဲအနံၣ်အဂီၢ်, ဆၢထီၣ်ဘၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအခိၣ်ထံးတနံၣ်အဂီၢ်လၢအခါမတၢ်လဲၣ် ၂၆ သီ ၂၀၂၄ နံၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

## ယကဘၣ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအပူဖဲအခိၣ်ထံးတနံၣ်န့ၣ်ဒ်လဲၣ်.

ဟံးန့ၣ်တၢ်အပတီၢ်တဖဉ်အံၤလၢကဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအခိၣ်ထံးတနံၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

1. ဃုထံၣ်န့ၣ်န့ၣ်လီၤကဝီၤကွဲဖဲ'ဃုထံၣ်န့ၣ်န့ၣ်ယကွဲ' အပုၤယဲၤအပူဖဲ(ကွဲဖဲအဖီလၢ)တက့ၢ်.
2. ဆဲးကျိးဘၣ်ပဒိၣ်အတီၤဖျဉ်ကွဲလၢကမၤတၢ်သ့ၣ်န့ၣ်ဖးသီလၢကဟးဆုၣ်ကွဲၤကွဲဒီးတၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအကျဲန့ၣ်တက့ၢ်.
3. ထုးထီၣ်ဘၣ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံးကွဲ(ကတီၤဆိကွဲ)တၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအလံၣ်ဘိၣ်လၢလီၤကျိၤခိၣ်ဖဲ တၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအခိၣ်ထံးတနံၣ်အဂီၢ်လၢအခါမတၢ်လဲၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. လံၣ်ဘိၣ်အံၤတၢ်မၤန့ၣ်အီၤသ့စးထီၣ်မ့ၢ်ဆၢလၢအ့ၢ်ဖျဉ် ၁၅ သီ ၂၀၂၄ နံၣ်ဒီးကပၣ်ဃုထံၣ်ပတံထီၣ်န့ၣ်လီၤ. ကွဲကဟ့ၣ်ထီၣ်စ့ၢ်ကီၢ်န့ၣ်ဒီးလံၣ်တကွီၢ်အဒိတဘျၢလၢကမၤပုၤအီၤအဂီၢ်လီၤ.
4. ဆၢထီၣ်ဘၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလံၣ်ပတံထီၣ်လၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤအဂီၢ်ဖဲ မ့ၢ်ဖိဖးလၢယူၤလဲ ၂၆ သီ ၂၀၂၄ န့ၣ်တက့ၢ်.
5. တၢ်ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်တၢ်အစၢဘၣ်ဘးနလံၣ်ပတံထီၣ်အဂ့ၢ်စးထီၣ်မ့ၢ်ဆၢလၢယူၤလဲ ၂၉ သီဒီးမ့ၢ်ဖိဖးလၢအီၤကူး ၉ သီ ၂၀၂၄ အဘၢၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်လၢတၢ်တူၢ်လိၣ်န့ၣ်အဂ့ၢ်လဲန့ၣ်, နကဘၣ်တူၢ်လိၣ်တၢ်တူၢ်လိၣ်န့ၣ်အံၤဖဲ မ့ၢ်ဖိဖးလၢအီၤကူး ၂၃ သီ ၂၀၂၄ န့ၣ်လီၤ.
6. န့ၣ်လီၤပၣ်ဃုထံၣ်ဆုၣ်တၢ်ဆဲးလီမံလောတီဖျဉ်ကွဲအဂီၢ်ဒီးတၢ်ခိၣ်အဂီၢ်တၢ်အိၣ်ဖျဉ်တဖဉ်အပူဖဲ တၢ်မၤလီၤအ ကတီၢ် ၄ ဖဲ ၂၀၂၄ နံၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.
7. နဖိကစးထီၣ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ စးထီၣ်မ့ၢ်ပျဲလၢယူၤအါရံၤ ၂၉ သီ ၂၀၂၅ န့ၣ်လီၤ

## ယကဘၣ်ဃုထံၣ်န့ၣ်ယလီၤကဝီၤကွဲဒ်လဲၣ်.

ဃုထံၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤကဝီၤကွဲဖဲဃုထံၣ်န့ၣ်ယကွဲအပုၤယဲၤအပူဖဲဒီဖျိလူၤပိၣ်မၤထွဲတၢ်အပတီၢ်ဒ်ပဖီလၢတဖဉ်အံၤ-

1. ထၢန့ၣ်လီၤ [findmyschool.vic.gov.au](http://findmyschool.vic.gov.au) လၢနအ့ၢ်ထၢၣ်န့ၣ်အသးအပူဖဲတက့ၢ်.
2. ထၢန့ၣ်လီၤန့ၣ်လီၤအိၣ်ဆိးထံးလီၤစိးအနီၢ်ဂံၢ်လၢ 'Enter your address to get started' တက့ၢ်.
3. ဃုထၢဘၣ် ၂၀၂၅ ဖဲ 'Enrolment year' အဖီလၢတက့ၢ်. တီၢ်နီၣ်- ၂၀၂၅ ကွဲအလီၤကဝီၤန့ၣ်ကအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒ်လၢတၢ်မၤလိကတီၢ် ၁, ၂၀၂၄ န့ၣ်ဘူးကံၢ်န့ၣ်လီၤ.
4. ဃုထၢတီၤဖျဉ်ကွဲဖဲ 'School type' အဖီလၢတက့ၢ်.

ဝဲတစုဟိုတ်ခိတ်ဂီၤကဒုးန့ၣ်န့ၣ်လီၤအိၣ်ဆိးထံး, န့ၣ်လီၤကဝီၤအကိၣ်, ဒီးဖဲအစ့ၣ်တကယၤန့ၣ်မ့ၢ်တၢ်ဆဲးကျိးအဂ့ၢ်အကျိၤတဖၣ်လၢကိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲန့ၣ်မ့ၢ်သုးလီၤဆူအဖီလၢန့ၣ်, အကဒုးန့ၣ်စ့ၢ်ကိၣ်အဘျးကတၢၢ်ဒီးန့ၣ်လီၤအိၣ်ဆိးထံးယံၤဖျၢၣ်န့ၣ်လီၤ.

န့ၣ်ကွၢ်ယုခိဖျိကိၣ်အမံၤလၢ 'Search for school' အဖီလၢသ့စ့ၢ်ကိၣ်န့ၣ်လီၤ.

**မ့ၢ်ယဖိပတံထီၣ်ဆူပဒိၣ်အတီၤဖျၢၣ်ကိၣ်လၢတမ့ၢ်ပလီၢ်ကဝီၤအကိၣ်တဖျၢၣ်ဘၣ်န့ၣ်သ့ၤ.**

မ့ၢ်, နပတံထီၣ်ဆူကိၣ်တဖၣ်လၢတမ့ၢ်န့ၣ်လီၤကဝီၤကိၣ်န့ၣ်သ့ၤလီၤ. ကိၣ်ကဆိကမိၣ်န့ၣ်န့ၣ်လၢပတံထီၣ်လၢအိၣ်လီၤလီၤယုဒီးတၢ်ဟံၤလီၤလီၤက့ၢ်အတၢ်ဘျးဒီးတၢ်လီၤလၢအိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. နထံၣ်န့ၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢမ့ၢ်လၢပတံထီၣ်တဖၣ်တၢ်ဟံၤအိၣ်သ့ၣ်ဒ်လဲၣ်လၢ တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူကိၣ်အပူၤ အလံၣ်ကဘျးအလီၤဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

**ယမ့ၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်လံၣ်ပရၢလၢအတဲဝဲယလံၣ်ပတံထီၣ်န့ၣ်တကဲထီၣ်ကဲထီၣ်ဘၣ်န့ၣ်တၢ်မနုၤကကဲထီၣ်အသးလဲၣ်.**

န့ၣ်ကွၢ်ပတံထီၣ်လၢတၢ်ကဆဲးလီၤန့ၣ်အမံၤလၢကိၣ်အကၤတဖျၢၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. နဖိန့ၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤတၢ်အုၣ်ကီၤလၢကမၤန့ၢ်တၢ်လီၤဖဲအဝဲသ့ၣ်အလီၢ်ကဝီၤအကိၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. နဖိအလီၢ်ကဝီၤကိၣ်န့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဆၢတဲၣ်အီၤလၢအဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢအလီၢ်အိၣ်ဆိးထံးထီၣ်တခါအဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကွၢ်ဘၣ်ဖဲယုထံၣ်န့ၣ်န့ၣ်လၢကထံၣ်န့ၣ်န့ၣ်အလီၢ်ကဝီၤကိၣ်အဂီၢ်တက့ၢ်. တၢ် ဆဲးလီၤမံၤလၢကိၣ် အလံၣ်ကဘျးစ့ၢ်ကိၣ်ကမၤစၢၤန့ၣ်လၢကမၤလီၤတၢ်န့ၣ်အလီၢ်အိၣ်ဆိးထံးလၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအဂီၢ်သ့ဝဲလီၤ.

န့ၣ်ယုထီၣ်တၢ်သက့ၢ်ကညးဘၣ်သးတၢ်ဆၢတဲၣ်သ့စ့ၢ်ကိၣ်လီၤ.

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူကိၣ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၤဆိကိၣ်) အလံၣ်ကဘျးအိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဘၣ်သးတၢ်သက့ၢ်ကညးအဂီၢ်အကျိၤအကျဲလၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၣ်ပတံထီၣ်အစၢၤလၢအပဲထီၣ်တခါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

**ယမ့ၢ်စဲၤလၢတၢ်ဆဲးလီၤအံၤအဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ပၢ်လီၤအီၤန့ၣ်တၢ်မနုၤကကဲထီၣ်အသးလဲၣ်.**

နပတံထီၣ်လၢကဆဲးလီၤန့ၣ်အမံၤလၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤလၢ ၂၀၂၅ ကိၣ်အန့ၣ်အဂီၢ်လၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တဘျီလၢလံၣ်စးထီၣ် တၢ်မၤလိအကတီၢ် ၂, ၂၀၂၄ န့ၣ်န့ၣ်သ့ၤလီၤ.

ဖဲတၢ်မၤလိအကတီၢ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၣ်ပတံထီၣ်ဖဲမ့ၢ်ဖိဖးလၢယုလဲ ၂၆ သီ, ၂၀၂၄ န့ၣ်န့ၣ်, လံၣ်ပတံထီၣ်ဖဲအံၤအလီၢ်ခဲတဖၣ်တၢ်ကတူၢ်လိၣ်ဒီးဝဲလၢဟံၣ်ဖိဖိဖိလၢအစဲၤလၢတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်အပူၤတဖၣ်, သုးအလီၢ်အကျဲလၢအအိၣ်ဝဲထီၣ်မ့ၢ်တမ့ၢ်ဟဲတုၤသီဖဲဝဲထီၣ်ရံၤယါအပူၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၣ်ပတံထီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆၢထီၣ်အီၤဖဲလၢယုလဲ ၂၆ သီ ၂၀၂၄တဖၣ်န့ၣ် တၢ်ကရဲၣ်ကျဲၤမၤအီၤလၢကိၣ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲအသိး, ဒဲဝဲကျိၤတၢ်ပၢ်န့ၣ်တၢ်လီၤအတၢ်ဘျးအိၣ်ယုဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.

**ယကဘၣ်ယုထံၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢတီၤဖျၢၣ်ကိၣ်အပူၤန့ၣ်ဖဲလဲၣ်.**

နသံကွၢ်န့ၣ်လီၤကဝီၤတီၤဖျၢၣ်ကိၣ်လၢတၢ်ဂ့ၢ်အါထီၣ်အဂီၢ်ဖဲဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအကျိၤအကျဲအပူၤန့ၣ်သ့ၤလီၤ.

ဖဲတၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၄ စးထီၣ်အခါ န့ၣ်ယုထံၣ်စ့ၢ်ကိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံၣ်ဘိၣ်ဖဲဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအကျိၤအကျဲလၢ တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူကိၣ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၤဆိကိၣ်) အလံၣ်ကဘျးအလီၤန့ၣ်သ့ၤလီၤ.

န့ၣ်မ့ၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ကကျိးထံၣ်န့ၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံၣ်ဘိၣ်အဂီၢ်, ဝဲသးစူၤကတီၤတၢ်ဒီးန့ၣ်လီၤကဝီၤတီၤဖျၢၣ်ကိၣ်လၢတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်တက့ၢ်.

**မတၢ်တဂၤလၢယကဘၣ်ဆဲးကျိးလၢတၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်လဲၣ်.**

တၢ်လဲလိၣ်ဒီဂၢ်အမူဒါခိၣ်, တၢ်ဆဲးလီၤမံၤမူဒါခိၣ်မ့ၢ်တမ့ၢ်ကိၣ်ခိၣ်လၢတီၤဖျၢၣ်ကိၣ်လၢန့ၣ်အဲၣ်ဒီးပတံထီၣ်န့ၣ်မၤစၢၤန့ၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်လၢအကအိၣ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်သးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအကျိၤအကျဲန့ၣ်သ့ၤလီၤ.

**ကျိၤဘျးစဲၤလၢအကဲဘျးတဖၣ်**

ဝဲသးစူၤယုထံၣ်န့ၣ်ကျိၤဘျးစဲၤလၢအကဲဘျးလၢလံၣ်, ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤကကဲဘျးလၢန့ၣ်ဖဲန့ၣ်စးထီၣ်တီၤဖျၢၣ်ကိၣ်ဖဲ ၂၀၂၅ န့ၣ်အပူၤအခါန့ၣ်လီၤ.

ယုထံၣ်န့ၣ်ယုကိၣ် - [findmyschool.vic.gov.au](https://findmyschool.vic.gov.au)

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်သးကျိးအလီၢ်ကဝီၤတဖၣ် - [vic.gov.au/school-zones](https://vic.gov.au/school-zones)

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူကိၣ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၤဆိကိၣ်) - [vic.gov.au/enrolling-foundation-prep](https://vic.gov.au/enrolling-foundation-prep)

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူကိၣ် - [vic.gov.au/how-choose-school-and-enrol](https://vic.gov.au/how-choose-school-and-enrol)

သးနီၢ်ခိၣ်ကွၢ်ဂီၤတလၢပဲတဆူတဆူဒီးတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အတၢ်ဒုးပၢ်ယု - [vic.gov.au/disability-and-inclusive-education](https://vic.gov.au/disability-and-inclusive-education)

ခိၣ်တၢ်လီၤအဝဲဒးတၢ်ဆဲးကျိးတဖၣ် - [vic.gov.au/office-locations-department-education](https://vic.gov.au/office-locations-department-education)

# တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ပၢ်လီၤအီၤလၢ ၂၀၂၄-၂၀၂၅

၂၀၂၄ မ့ၢ်န့ၢ်တဖၣ်	တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဂဲၤ
<b>တၢ်မၤလိကတီၢ် ၂-မ့ၢ်ဆၢ် လၢအ့ၢ်ဖျၢၣ် ၁၅ သီ ၂၀၂၄- မ့ၢ်ဖိဖး လၢယူၤ၂၈သီ ၂၀၂၄</b>	
တၢ်မၤလိကတီၢ် ၁ ဒီး ၂, ၂၀၂၄	တီၤဖျၢၣ်ကိတဖၣ်မၤဝဲတၢ်ဟးဆၢၣ်ကွၢ်ကိ, တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအတၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဂဲၤအဂၤတဖၣ်လၢဟံၣ်ဖိဖိလၢအယုမၤန့ၢ် ဂံၢ်ခိၣ်ထံး(ကတီၢ်ဆိကိ) အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢအဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဖဲ ၂၀၂၅ န့ၣ်အပူၤလီၤ.
စးထီၣ်ဖဲတၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၄	ကိတဖၣ်လိကတီၢ်တဖၣ်လၢ ၂၀၂၅ ကိတဖၣ်အဂီၢ်လဲၤကွၢ်ဖဲ <a href="http://findmyschool.vic.gov.au">findmyschool.vic.gov.au</a> မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ကြးလဲၤဆူ <a href="http://findmyschool.vic.gov.au">findmyschool.vic.gov.au</a> လၢကယုထီၣ်န့ၢ်အဝဲသ့ၣ်အဟံၣ်ခိၣ်ဟံၣ်ဃၢၤကိ(လိၢ်ကတီၢ်ကိ)လၢ ၂၀၂၅ န့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူကိတဖၣ်တၢ်ကျိၤအလံၣ်ဘိၣ်လၢမိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တၢ်ထုးထီၣ်အီၤလၢလိၢ်ကျိၤခိၣ် <a href="#">တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဆူဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၢ်ဆိကိ)</a> န့ၣ်သ့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ် နံၣ် ၁, တၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၄	တီၤဖျၢၣ်ကိတဖၣ်ကဟ့ၣ်လီၤဝဲတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံၣ်ဘိၣ်တဖၣ်ဆူဟံၣ်ဖိဖိလၢတၢ်အိၣ်သးအါလၢကထီၣ်ကိတဖၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အပူၤတၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
စးထီၣ် နံၣ် ၁, တၢ်မၤလိကတီၢ် ၂, ၂၀၂၄	<b>တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအမ့ၢ်န့ၢ်လီၤခံကတၢ်-</b> မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ဆူထီၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၣ်ပတံထီၣ်ဆူပဒိၣ်တီၤဖျၢၣ်ကိဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.
<b>တၢ်မၤလိကတီၢ် ၃, မ့ၢ်ဆၢ် လၢယူၤလဲ ၁၅ သီ, ၂၀၂၄ မ့ၢ်ဖိဖး လၢစဲးပထဲဘၢ် ၂၀ သီ ၂၀၂၄</b>	
ဖဲမ့ၢ်ဖိဖး လၢယူၤလဲ ၂၆ သီ ၂၀၂၄	<b>တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအမ့ၢ်န့ၢ်လီၤခံကတၢ်-</b> မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ဆူထီၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအလံၣ်ပတံထီၣ်ဆူပဒိၣ်တီၤဖျၢၣ်ကိဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.
မ့ၢ်ဆၢ်လၢယူၤလဲ ၂၉ သီဒီးမ့ၢ်ဖိဖး လၢအီၤကူး ၂၀၂၄ နံၣ်အဘၢ် ၁၈၁	တီၤဖျၢၣ်ကိတဖၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါမိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်ကွဲးဘၣ်ဃးဂံၢ်ခိၣ်ထံးတီၤ(ကတီၢ်ဆိကိ)အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအစၢၤတဖၣ်, ဒဲဝဲၤကျိၤတၢ်ပၢ်န့ၢ်တၢ်လီၤအတၢ်ဘျၢအိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤကပၣ်ဃုာ်ဝဲလံၣ်ပရၢလၢတၢ်တူၢ်လိၢ်အီၤအဂ့ၢ်, လံၣ်ပရၢလၢအမၤလီၤတၢ်ဝဲတၢ်ဆဲးလီၤမံၤ, မ့တမ့ၢ်လံၣ်ပတံထီၣ်အလံၣ်ပရၢတဘျၢလၢတၢ်တူၢ်လိၢ်အီၤတသ့ဘၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်ဆူန့ၢ်အီၤလံၣ်ပတံထီၣ်အလံၣ်ပရၢတဘျၢလၢတၢ်တူၢ်လိၢ်အီၤတသ့ဘၣ်တဘျၢန့ၣ်အဝဲသ့ၣ်ကဘၣ်စးထီၣ်ပတံထီၣ်လံၣ်ကွဲးဃုာ်ကွၢ်ကညးဆူတီၤဖျၢၣ်ကိအအိၣ်န့ၣ်လီၤ.
ဖဲမ့ၢ်ဖိဖးလၢအီၤကူး ၂၃ သီ, ၂၀၂၄	မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်ဆူန့ၢ်အီၤလံၣ်လၢအဒုးန့ၣ်ဖျါလၢတၢ်တူၢ်လိၢ်အဝဲသ့ၣ်အဖိတၢ်လီၤသ့ဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.
ဖဲမ့ၢ်ဖိဖးလၢအီၤကူး ၂၃ သီ, ၂၀၂၄	<b>တၢ်ကးပံးမ့ၢ်န့ၢ်လၢ</b> မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်လၢကဆူထီၣ်လံၣ်ကွဲးဃုာ်ကွၢ်ကညးဆူတီၤဖျၢၣ်ကိအိၣ်န့ၣ်လီၤ.
ဖဲမ့ၢ်ဖိဖးလၢစဲးပထဲဘၢ် ၆ သီ, ၂၀၂၄	တီၤဖျၢၣ်ကိတဖၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါမိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိဖဲလၢလံၣ်ကွဲးအပူၤဘၣ်ဃးဒီးလိၢ်ကတီၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤအတၢ်ဃုာ်ကွၢ်ကညးအစၢၤဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ.
ဖဲမ့ၢ်ဖိဖးလၢစဲးပထဲဘၢ် ၂၀ သီ, ၂၀၂၄	<b>တၢ်ကးပံးမ့ၢ်န့ၢ်လၢ</b> မိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိတဖၣ်ကဆူထီၣ်လံၣ်ကွဲးဃုာ်ကွၢ်ကညးဃုာ်ဒီးလိၢ်ကတီၢ်အပူၤပၢၤဆူန့ၣ်ကျဲတၢ်လၢအဘၣ်ထွဲတဂၤ, ဖဲအဝဲသ့ၣ်တမၤန့ၢ်တၢ်မၤန့ၢ်လၢအတၢ်ဃုာ်ကွၢ်ကညးဆူတီၤဖျၢၣ်ကိအအိၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.
<b>တၢ်မၤလိကတီၢ် ၄-မ့ၢ်ဆၢ်လၢအိးကထီၣ်ဘၢ် ၇ သီ ၂၀၂၄- မ့ၢ်ဖိဖးလၢဒဲးဘၢ် ၂၀သီ, ၂၀၂၄</b>	
ဖဲတၢ်မၤလိကတီၢ် ၄, ၂၀၂၄	တီၤဖျၢၣ်ကိတဖၣ်တူၢ်လိၢ်ခိၣ်ဆၢတၢ်လဲလိၢ်ခိၣ်အတၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
ဖဲမ့ၢ်ဖိဖးန့ၢ်ဝဲဘၢ် ၁ သီ ၂၀၂၄	လိၢ်ကတီၢ်တဖၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါမိၢ်ပၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်ဖိဖဲလၢလံၣ်ကွဲးအပူၤဘၣ်ဃးဒီးလိၢ်ကတီၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤအတၢ်ဃုာ်ကွၢ်ကညးအစၢၤဖဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤမ့ၢ်ထီၣ်တၢ်ဃုာ်ကွၢ်ကညးတဖၣ်လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်အီၤဖဲန့ၢ်လၢတၢ်ပတံထီၣ်အီၤဖဲမ့ၢ်ဖိဖး လၢစဲးပထဲဘၢ် ၂၉ သီ ၂၀၂၄ န့ၣ်လီၤ.